
HUMMELSTADS BYALAG 

PROTOKOLL FRÅN MEDLEMSMÖTE 

10 SEPTEMBER 2020 

 

1. Mötet öppnades av ordförande Alf Thellman som hälsade välkommen. 

 

2. Deltog i mötet: Monica Bjurström (sekreterare), Karin Thellman, Monica 

Wallgren, Yvonne Jönsson, Annika och Bernt Johansson 

 

3. Badplatsen  

a. 9/9 upptäckte Alf att bryggan gått sönder och måste åtgärdas innan 

 nästa säsong. Alf undersöker om vi kan få ekonomiskt stöd från 

kommunen. 

b. Beslut att ett betongrör ska bort, endast ett rör ska finnas för 

grillning. Alf ansöker hos kommunen att få en upphängningsanordning för 

att kunna hantera grillgallret, samt enkla bänkar runt grillen. 

c. Klargörande om ansvaret för badplatsen: Byalaget ansvarar för 

skötseln, gräsklippning mm mellan 15/6 - 15/9, medan kommunen har 

ansvar som åligger en kommunal badplats, inbegripet försäkring vid 

eventuella olyckor. 

d. Uppsättning av en skylt som hänvisning till hundägare var hundar 

kan bada, ska åtgärdas. HUNDBAD ➠ 

e. Ett stort tack till Bertil Larsson som har målat omklädningshytter, 

dass och förråd. Byalaget står för kostnaden av färg. 

 

4. Gula och blå leden. 

 Ett jättejobb har utförts av byalagsmedlemmar för att iordningställa 

Hummelstads vandringsleder. Framkomlighet, märkning och skyltning samt 

informationsblad har i denna pandemisommar haft stor genomslagskraft 



för vandrare i alla åldrar. Gula leden har varit mest frekventerad och fått 

många positiva kommentarer. Tack till alla som jobbat med detta.  Nu är 

alla skyltar nygjorda eller renoverade utom 3 gamla som är ok, inalles 12. 

För att förebygga att någon behöver bytas ut i framtiden, ska 4 st 

färdigställas. 

Förslag inför nästa sommar: att be vandrare skänka en slant för ledernas 

underhåll genom att Swisha med meddelandet Gula eller Blå leden. 

 

5. Fritidsgården. 

 Det har jobbats runt huset, rabatter har rensats, ny jord inhandlats och nya 

växter planterats. Gårdsplanen har grusats och föreningen har tagit 

kostnaden för ett lass grus. Fönstren har putsats av villiga händer. 

 

6. En önskan av de äldre scouterna har framförts att de vill nyttja ett av 

förråden, där idag gräsklippare och skottkärra står. De vill ha ett eget 

krypin för att slippa vara med de mindre barnen hela tiden. Styrelsen 

tillstyrker detta. 

 

7. Genomgång av verksamheten.  

Under detta Corona år har inget varit sig likt och aktiviteter har fått ställas 

in. Detta gäller även höstens program: göra hemost, hantverksdag och Lucia 

utgår. Fackeltåg till Brinken på nyårsafton ska dock genomföras på samma 

sätt som förra året, kl 16,00, facklor inhandlas. 

 

8. Bernt visade foton från Hummelstad innan all växtlighet och träd skymde 

utsikten. Dessa foton har förmedlats av Gunnel Candlow, som har fått 

dem av sin syster Berit och svåger Göran, boende i Ankarsrum. Mötet 

beslutade att inhandla ramar till dessa foton och hitta en lämplig plats i 

Fritidsgården, där alla kan ta del av dem. 

 

 



 

 

   9.  Beslutades att genomföra en tipspromenad för Världens Barn Galan 26 

sep. Genom att skänka ett bidrag som deltagaravgift, kan vi vara med i den 

rikstäckande insamlingen. Scoutkåren står för det praktiska. 

 

 

 

 

 

 

Hummelstad 10/9 2020 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

…........................................  .......................................... 

Alf Thellman   Monica Bjurström 


